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Veckobrev 17-08-24 
 
Ordförande Thomas Ericson var frånvarande varför  
f d ordförande Stefan Carlsson hälsade alla välkomna. 
 
20 deltagare varav 3 gäster:  
Annelie Snobl 
Martin Carling 
Margaretha Olsson 
 
Fyrbodal och dess verksamhet. 
 
Annelie Snobl är förbundsdirektör i Fyrbodals kommunalförbund 
sedan 160401. Hon beskriver verksamheten som en samarbetsorganisation för 14 kommuner 
runt Uddevalla – Vänersborg – Trolhättan – Lysekil. Antalet invånare i denna region har 
överskridit 270 000. 
Man har tillväxtprogram när det gäller sjukvård, kollektivtrafik och utbildning. 
Man försöker säkerställa att invånarna i de olika kommunerna får likvärdig tillgång till 
sjukvård, kollektivtrafik och utbildning.  
Arbetet sker huvudsakligen i form av nätverksarbete. 
Syftet är att stärka Fyrbodal i konkurrensen med andra städer. Att skapa ett attraktivt Fyrbodal 
dit människor vill flytta och där de vill arbeta.  
Utbildningsnivån i Fyrbodal är lägre än riksgenomsnittet. 
Det är långa avstånd i Fyrbodal – ” Sverige i miniatyr”. 
Kommunerna har olika förutsättningar och olika behov. 
Varumärke: Position Väst. 
Man vill få internationella etableringar och har inför 2018 fem företagsetableringar på gång. 
Beredningen för hållbar utveckling arbetar med infrastrukturen i området. 
Väg 172 och 161 kommer att förbättras. Man arbetar med en mötesstation i Grohed. 
Norra Bohusbanan är hotad. 
Fyrbodal har högst antal flyktingar/ capita. 
 
Vid datorn 
Lena Norman 


